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Tintera 

Kutsutud külalised: Kadi Kukk, Jarno Laur, Rünno Lass, Tarmo Raudsepp, Ulvi Viilvere 

Juhataja avas koosoleku ja tutvustas päevakorda 

Häälteenamusega (poolt 5, vastu ei ole, erapooletuid ei ole, hääletamata jättis 0) vastu võetud 

järgmine istungi p ä e v a k o r d: 

1. Tartu valla konsolideerimisgrupi 2019 majandusaasta aruanne 

2. Kõrveküla raamatukogu põhimääruse muutmine 

3. Juhus OÜ hoonestusõiguse tasu 

4. Männikäbi võõrandamine 

5. Ettepaneku tegemine maa munitsipaalomandisse andmiseks 

6. Tartu Vallavalitsuse hallatava asutuse tegevuse lõpetamine 

7. Arvamus Kobratu VIII uuringuruumis geoloogilise uuringu loa taotluse kohta 

8. Informatsioon. Jooksvad küsimused. 

 

Otsused ja eriarvamused 

1. Päevakorrapunkt: Arvamus Kobratu VIII uuringuruumis geoloogilise uuringu loa 

taotluse kohta 

Ettekandja: Kadi Kukk 

Kadi Kukk andis ülevaate eelnõust. 

 

Otsus: 

Komisjon toetab eelnõud.  

Poolt: 5, Vastu: ei ole, Erapooletuid: ei ole 

 



2. Päevakorrapunkt: Tartu valla konsolideerimisgrupi 2019 majandusaasta aruanne 

Ettekandja: Ulvi Viilvere 

Ulvi Viilvere andis ülevaate koostatud majandusaasta aruandest. Komisjoni liikmed esitasid 

täpsustavaid küsimusi.  

 

Otsus: 

Komisjon toetab eelnõud.  

Poolt: 6, Vastu: ei ole, Erapooletuid: ei ole 

 

3. Päevakorrapunkt: Tartu Vallavalitsuse hallatava asutuse tegevuse lõpetamine 

Ettekandjad: Jarno Laur ja Rünno Lass 

 

Vallavanem Jarno Laur ja Tartu Vallavalitsuse sotsiaal-, haridus- ja kultuuriosakonna juhataja 

Rünno Lass andsid ülevaate eelnõust. Selgitati seniseid tegevusi ning põhjuseid, miks 

soovitakse asutuse tegevus lõpetada. Komisjoni liikmed esitasid täpsustavaid küsimusi. Kaaluti 

sulgemise ja tegevuse jätkamise võimalusi. Rünno Lass andis teada, et tegevuse lõpetamine on 

planeeritud selle aasta oktoobrisse, juhul kui volikogu otsustab asutuse tegevuse lõpetada. 

Ühtlasi andis Rünno teada, et kõikidele praegustele hoolealustele tehakse ettepanek 

alternatiivsete võimalustega uue hoolekodu koha leidmiseks. 

 

Otsus: 

Komisjon toetab eelnõud.  

Poolt: 5, Vastu: 1, Erapooletuid: ei ole 

 

4. Päevakorrapunkt: Kõrveküla raamatukogu põhimääruse muutmine 

Ettekandja: Jarno Laur 

Jarno Laur andis teada, et raamatukogu põhimääruse muutmine on seotud Kõrveküla 

raamatukogu kolimisega vallamajast uude koolihoonesse. Varem koolimajas tegutsenud Haru 

raamatukogu suletakse. 

 



Otsus: 

Komisjon toetab eelnõud.  

Poolt: 6, Vastu: ei ole, Erapooletuid: ei ole 

 

5. Päevakorrapunkt: Juhus OÜ hoonestusõiguse tasu 

Ettekandja: Tarmo Raudsepp 

Vallavalitsus saadab komisjonile tutvumiseks lisaks praegu kehtivale lepingule ka varasemad 

kokkulepped ülevaatamiseks, et saada ülevaade sõlmitud kokkuleppetest ja nendest 

kinnipidamisest. 

Komisjon teeb ettepaneku mitte toetada eelnõud. Vallavalitsus kutsub järgmiseks komisjoniks 

Juhuse esindaja kohale. 

 

Otsus: 

Komisjon ei toeta eelnõud.  

Poolt: 6, Vastu: ei ole, Erapooletuid: ei ole 

 

6. Päevakorrapunkt: Männikäbi võõrandamine 

Ettekandja: Tarmo Raudsepp 

Tarmo Raudsepp andis teada, et tegemist on endise sotsiaalpinnaga, mis vajab renoveerimist. 

Oletatavad kulud on vallavalitsuse arvates ebamõistlikud ning vallavalitsus tegi ettepaneku 

Männikäbi elektroonilise enampakkumise teel võõrandada. 

 

Otsus: 

Komisjon toetab eelnõud.  

Poolt: 6, Vastu: ei ole, Erapooletuid: ei ole 

 

18:26 lahkus istungilt Alo Ainomäe 

 



7. Päevakorrapunkt: Ettepaneku tegemine maa munitsipaalomandisse andmiseks 

Ettekandja Jarno Laur 

Vallavanem Jarno Laur selgitas ettepaneku tegemise tagamaid, millega soovitakse maa anda 

munitsipaalomandisse. 

 

Otsus: 

Komisjon toetab eelnõud.  

Poolt: 5, Vastu: ei ole, Erapooletuid: ei ole 

 

Koosolek lõppes 15.06.2020 kell 18:47 

 

/Protokollile kirjutavad alla juhataja(d) ja protokollija(d)/ 

 


